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Samlesak for spørsmål 

Hovedutvalg teknisk og miljø 25.10.2022: 

Behandling: 
Hurtigladere i forbindelse med scene i Kopervik sentrum, foreslått av Robin Hult, 
ArbeiderpartietUavhengigSenterpartiet 
I forbindelse med scenen skal det legges opp 4 stk 63 ampere sikringer når det skal være 
konserter. 99% av tiden vil dette ikke være i bruk. 
Hadde det vært en ide`å få noen hurtigladere under scenen? Det hadde vært veldig enkelt å få til. 
250 ampere x 63 ampere = 15,75 KWh. 
Hvis vi legger opp 400 Volt kan vi få en effekt på over 25,2 kWh på fire ladepunkt. 

Det vil være betydelig synergieffekt å gjøre et slikt tiltak i forbindelse med nåværende arbeid som 
foregår og bidra til det grønne skiftet. Det vil også bli hurtigladere i sentrum av Kopervik, noe som 
er savnet. 

Hurtigladere i forbindelse med scene i Kopervik sentrum, foreslått av Robin Hult, 
ArbeiderpartietUavhengigSenterpartiet 
Hurtigladere i forbindelse med scene i Kopervik sentrum 
Robin Hult 
17.10.2022 
I forbindelse med scenen skal det legges opp 4 stk 63 ampere sikringer når det skal være 
konserter. 99% av tiden vil dette ikke være i bruk. 
Hadde det vært en ide`å få noen hurtigladere under scenen? Det hadde vært veldig enkelt å få til. 
250 ampere x 63 ampere = 13,860 KWh. 
Hvis vi legger opp 400 Volt kan vi få en effekt på over 25,2 kWh på fire ladepunkt. 

Det vil være betydelig synergieffekt å gjøre et slikt tiltak i forbindelse med nåværende arbeid som 
foregår og bidra til det grønne skiftet. Det vil også bli hurtigladere i sentrum av Kopervik, noe som 
er savnet. 



1. Hult (Sp) viste til følgende innsendte spørsmål: 
I forbindelse med scenen skal det legges opp 4 stk 63 ampere sikringer når det skal være konserter. 
99% av tiden vil dette ikke være i bruk. 
Hadde det vært en ide`å få noen hurtigladere under scenen? Det hadde vært veldig enkelt å få til. 250 
ampere x 63 ampere = 15,75 KWh. 
Hvis vi legger opp 400 Volt kan vi få en effekt på over 25,2 kWh på fire ladepunkt. 

Det vil være betydelig synergieffekt å gjøre et slikt tiltak i forbindelse med nåværende arbeid som 
foregår og bidra til det grønne skiftet. Det vil også bli hurtigladere i sentrum av Kopervik, noe som er 
savnet. 

- Kommunalsjef teknisk, Eiliv Staalesen, viste til notater vedrørende hurtigladere som ble sendt 
formannskapet i deres møte 26. august 2019 og 30. mai 2022. Dette sendes til representantene per 
mail. Etablering av hurtigladere reiser noen prinsipielle spørsmål som blir svart ut i nevnte notater. 
Konklusjonen som fremgår av disse notatene er at det ikke er en offentlig oppgave å etablere 
ladestasjoner for elbil, men overlates til kommersielle aktører på lik linje med bensinstasjoner. Et 
annet forhold som må avklares er også om offentlige arealer skal kunne disponeres av private 
aktører. Dersom kommersielle aktører skal disponere offentlig areal bør det i tilfelle gis tilbud til flere 
ihht lov om offentlige anskaffelser. Etablering av hurtigladere krever mye strøm. I følge en 
representant fra Marinelektro, som er de som ordner strømmen ved scenen, og har forhørt seg med 
Haugaland Kraft, så vil det med scenen kun være mulig å ha 1 stk hurtiglader. Dersom det etableres 
semiladere vil en ha kapasitet til 3-4 stk. Det er videre noe uavklart hva kommunen eier og hva 
Parkeringshuset AS eier i Parkeringshuset. Antar det er kommunen som eier under Lokket der scenen 
settes opp. Det må i tilfelle avklares før en eventuell etablering. 

2. Davidsen (H) viste til den nye renovasjonsordningen og stilte spørsmål ved om det var mulig å 
reservere seg mot å benytte disse nye avfallsdunkene for de som eier hus de så og si aldri bruker. 

- Kommunalsjef teknisk, Eiliv Staalesen, viste til at han skal sjekke opp dette til neste møte. 
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